

Title (en)

PAINT REMOVING COMPOSITIONS AND METHODS FOR THE MANUFACTURE AND USE THEREOF.

Title (de)

FARBENTFERNUNGSZUSAMMENSETZUNGEN UND VERFAHREN ZU DEREN HERSTELLUNG UND VERWENDUNG.

Title (fr)

COMPOSITIONS DECAPANTES AMELIOREES POUR PEINTURES ET LEURS PROCEDES DE PRODUCTION ET D'UTILISATION.

Publication

EP 0149643 A1 19850731 (EN)

Application

EP 84902674 A 19840626

Priority

US 50985983 A 19830630

Abstract (en)

[origin: WO8500373A1] Novel paint removing compositions, a method for their production, and methods for using the same, which employ conventional active paint removing ingredients, in combination with auxiliary ingredients, which aid in lifting paint from a painted surface, such as an automobile body and which act to prevent re-adhesion of the paint, and to convert the paint-paint-removing composition mixture to a dry, friable mass, which is easily removed to expose the bare substrate, and produce a dry, easily handled and disposable waste product.

Abstract (fr)

Nouvelles compositions décapantes pour peintures, leurs procédés de production et d'utilisation, utilisant des ingrédients décapants actifs conventionnels, en combinaison à des ingrédients auxiliaires, qui facilitent le détachage de la peinture d'une surface peinte, telle qu'une carrosserie d'automobile et qui permettent d'empêcher la réadhésion de la peinture, et de convertir le mélange de peinture/composition décapante en une masse sèche et friable s'éliminant aisément pour mettre à nu le substrat et produire des déchets secs facilement manipulables et jetables.

IPC 1-7

C08L 1/00; B08B 7/00

IPC 8 full level

C09D 9/00 (2006.01)

CPC (source: EP)

C09D 9/00 (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8500373A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8500373 A1 19850131; EP 0149643 A1 19850731

DOCDB simple family (application)

US 8401006 W 19840626; EP 84902674 A 19840626